

السيلطاهى محمل خالل

هو شخصية بارزة في قطاع الصناعات الخشبية والأثاث المنزلي في الأردن وله حضور قوي في مجال صناعة الأسفنج والفرشات والاثاث المنزلي

يشغل عدة مناصب مهمة، حيث يعمل ممثلًا لقطاع الصناعات الخشبية والأثاث المنزلي في غرفة صناعة الأردن. كما أنه المدير العام لشركة مصانع الأسفنج العربية بالإضافة إلى إدارة شركة الأصالة للصناعات الخشبية والأثاث المنزلي وهو أيضًا عضو في مجلس إدارة الشركة المتخصصة لصناعة الفرشات الزنبركية مما يعزز دوره في تطوير صناعة الفرشات في المنطقة

بالإضافة إلى ذلك، يحمل السيد طاهر دورًا رياديًا في القطاع على المستوى الدولي من خلال شراكته في شركة الدورا بجمهورية مصر العربية. كما يعد نائب رئيس الهيئة الإدارية لـ نقابة تجار ومنتجي الأثاث، وعضوًا في الهيئة العامة لـ جمعية مصدري ومنتجي الأثاث الأردنية وجمعية مستثمري شرق عمان

يجسد السيد طاهر محمد خالد شخصية قيادية محورية في صناعة الأثاث والاسفنج في الأردن والمنطقة، ويعكس تأثيره الكبير في تطوير هذا القطاع على المستويات المحلية والدولية



تأسست شركة مصانع الاسفنج العربية في المملكة الأردنية الهاشمية عام 1970 في العاصمة عمان - منطقة ماركا الصناعية

حيث شكلت الشركة النواة للمنطقة الصناعية الأولى بكونها أول شركة تدخل صناعة منتج الاسفنج للمملكة الأردنية الهاشمية

ومنذ ذلك الحين وحتى وقتنا الحاضر استمرت شركة مصانع الاسفنج العربية بمتابعة أحدث التقنيات ومواكبة التطور في هذا المجال حتى تمكنت وبكل فخر بأن تصبح الشركة الرائدة في صناعة الاسفنج بجميع أنواعه داخل المملكة الاردنية وبعض أسواق الدول المجاورة



تأسست شركة تصنيع فرشات سبرينج ريست في عام 2010 كجزء من المجموعة الدولية للإسفنج كان تأسيس الشركة علامة فارقة في توسع المجموعة الرأسي، من خلال إنتاج منتجات جاهزة لإعادة البيع من خلال شركائها أو شراؤها مباشرة من قبل المستهلك

على مر السنين، اكتسبت الشركة سمعة طيبة حول العالم لالتزامها بالتميز وتنوع المنتجات وقدرتها على الوفاء بوعودها

تمتلك الشركة عدة صالات عرض، حيث تساعد العملاء على اختيار الفرشات التي تساعدهم على النوم بشكل أفضل، لجعل العالم من حولنا أكثر صحة وسعادة. نتيجة لذلك، توظف هذه المعارض خبراء النوم الذين يساعدون الزبائن على اختيار أنسب منتجات النوم ليس فقط من علامات الشركة التجارية، بل أيضًا من علامات تجارية عالمية أخرى مثل سيلي وسيمونز والعديد من منتجات ومواد النوم الأخرى



تعد المجموعة الدولية واحدة من الشركات الرائدة في صناعة المنتجات المبتكرة من الإسفنج على مستوى الشرق الأوسط والعالم بفخر وخبرة تمتد لعقود، نقدم حلول متميزة مصممة لراحة واحتياجات العميل المتنوعة

تأسست المجموعة على رؤية قوية لتحقيق التفوق و الابتكار في صناعة الإسفنج والفرشات ومستلزمات النوم وغيرها من المنتجات ومنذ ذلك الحين، لم تتوقف عن الارتقاء بالجودة والأداء

تم تأسيس المجموعة الدولية لصناعة الاسفنج والفرشات في المملكة الأردنية الهاشمية عام 2002 حيث نفتخر بتقديم مجموعة منتوعة وشاملة من المنتجات التي تلبي احتياجات العديد من الصناعات والقطاعات مثل قطاع الأثاث، قطاع التعبئة والتغليف قطاع الفنادق، وقطاع الرعاية الصحية



منذ تأسيس شركة الأصالة للأثاث المنزلي في عام 2013، تمكنت من السيطرة على شركات الأثاث في غضون بضع سنوات قصيرة، وتعتبر الآن واحدة من أكبر معارض الاثاث في المنطقة شركة الأصالة للمفروشات تعتبر من أبرز الوجهات في عالم الديكور الداخلي

شركة الأصالة للمفروشات تعتبر من أبرز الوجهات في عالم الديكور الداخلي وتأثيث المنازل تجمع الشركة بين الحرفية التقليدية والتصاميم العصرية لتقديم تشكيلة متنوعة ومتميزة من الأثاث والديكورات

منذ تأسيسها تسعى شركة الأصالة لتوفير أعلى مستويات الجودة والراحة لعملائها. تتميز منتجاتها بالتفاصيل الدقيقة والتصاميم الراقية التي تعكس التراث والثقافة المحلية بأسلوب معاصر، مما يجعل كل قطعة من منتجاتها تحمل بصمة فريدة من غرف المعيشة إلى غرف النوم ومن الطاولات والكراسي إلى الإكسسوارات، تقدم شركة الأصالة مجموعة شاملة تلبي احتياجات مختلف الأذواق والمساحات



Mr. Taher Mohamed Khaled

Mr. Taher Mohammed Khaled is a prominent figure in the wooden industries and home furniture sector in Jordan, with a strong presence in the foam, mattress, and home furniture manufacturing industry.

He holds several important positions, including serving as the representative for the Wooden Industries and Home Furniture Sector at the Jordan Chamber of Industry. He is also the General Manager of the Arab Foam Factories and the General Manager of Al-Asala Wood Industries and Home Furniture. Additionally, he is a board member of the Specialized Company for Spring Mattress Manufacturing, further enhancing his role in the mattress industry development in the region. Moreover, Mr. Taher holds a leadership position internationally through his partnership in the Al-Dora Company in the Arab Republic of Egypt. He is also the Vice President of the Administrative Board of the Furniture Traders and Manufacturers Syndicate, and a member of the General Assembly of the Jordanian Furniture Exporters and Manufacturers Association and the East Amman Investors Association.

Mr. Taher Mohammed Khaled represents a key leadership figure in the foam and furniture manufacturing industries in both Jordan and the region, demonstrating significant influence in the development of this sector locally and internationally.



Arab Foam Manufacturing Company was established in the Hashemite Kingdom of Jordan in 1970, in the capital city of Amman, specifically in the Marka Industrial Area. The company was a pioneering force in the region, being the first to introduce sponge manufacturing to Jordan. Since then, Arab Sponge Company has consistently embraced the latest technologies and kept up with advancements in the field. Today, the company proudly stands as a leading force in producing all types of sponges within Jordan and in some neighboring markets.



In 2010, Spring Mattresses Manufacturing L.L.C was founded as part of the International for Foam Group. The foundation of the company was a major milestone in the group's vertical expansion by producing products that are ready to be resold through its partners or bought directly by the end users Over the years, the company has gained a great reputation around the world for its commitment to excellence, the products' variety, and the ability to deliver to its promises. In addition, the company owns several showrooms, where it helps customers choose mattresses that help them sleep better, to help the world around us become healthier and happier. As a result, these showrooms employ sleeping experts that helps you choose the most appropriate sleeping products, not only from the company's brands, but also from other international brands like Sealy, Simmons and many more sleeping products and materials.



The International Group is one of the leading companies in the manufacturing of innovative foam products in the Middle East and globally. With pride and decades of experience, we offer exceptional solutions designed to cater to the diverse needs and comfort of our customers. The group was founded on a strong vision to achieve excellence and innovation in foam and mattress manufacturing, bedding products, and other related items. Since then, we have continuously elevated quality and performance standards.

Founded in 2002 in the Hashemite Kingdom of Jordan, the International Group takes pride in offering a wide and comprehensive range of products that meet the needs of various industries and sectors, such as: furniture, packaging, hospitality, and healthcare



Since its establishment in 2013, Al Asala Furniture has quickly emerged as a leader in the furniture market, achieving dominance within just a few short years. Today, it stands as one of the largest furniture. Al Asala Furniture is a top destination in the field of interior design and home furnishing. The company masterfully combines traditional craftsmanship with modern designs to offer a diverse and unique selection of furniture and décor items. From its inception, Al Asala has been committed to delivering the highest standards of quality and comfort to its customers. Its products are distinguished by intricate details and elegant designs that blend heritage and local culture with a contemporary style, making every From living rooms to bedrooms, tables, chairs, and accessories Al Asala Furniture offers a comprehensive collection that caters to a variety of tastes and spaces.









THANKYOU